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Utvalg: Fagforbundet Orkland 
Møtested: Orkland Rådhus, Formannskapssalen 
Møtedato: 26.03.2025 Tid: 17.00-19.00 
 
 
Til stede: Ragnar Martin Opøien  Leder 
 Jan-Rune Erlandsen   Kasserer/Fane2 
 Ida Marie Erlandsen   Sekretær/opplæringsansvarlig 
 Svetlana Lisovska   YST vara 
 Bitte Selnes    YHS 
 Elisabeth Opphaug   YKA 
 Britt Ingeborg Hansen  Pensjonisttillitsvalgt 
   
Forfall: Nina Olsen    Nestleder 
 Jan Arne Øberg   YST 
 Oda Rønnes Nygård   YKKO 
 Caroline Skogaker   Ungdomstillitsvalgt 
 Bente Fagerli    Styremedlem 
 Ingrid Aspen Solem   Hovedverneombud  
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 Referat / orienteringssaker 
 Sammendrag: 

➢ Innspill til KS debatthefte til politikerne. Kommunestyret skulle komme 
med innspill til KS om årets lønnsoppgjør. Fagforbundet som har 
samarbeidsavtale med arbeiderpartiet, sendte inn innspill som vi mente 
burde være med i uttalelsen fra kommunestyret. Vi sendte inn på at 
lønnsoppgjøret må skje med kronetillegg, og ikke prosenttillegg. Slike 
tillegg er bare med å gjøre forskjellen større. Så hadde vi med et notat om 
sykelønnsordningen. Vi mener at den ikke skal røres, men være som den 
er i dag. Fagforbundet er også enige i at sykefraværet må reduseres, men 
ikke straffes økonomisk for de som er syk. Begge våre innspill ble vedtatt, 
og sendes inn til KS, som kommunens sitt forslag til KS inn i 
lønnsoppgjøret.   

➢ Organisasjonsutvikling i område 2. Den 13. mars var den et 
informasjonsmøte om veien videre for organiseringen rundt 
fagforeningene. Det var leder og nestleder som møtte fra område 2, 
unntatt Hitra. Presentasjon er sendt ut til styremedlemmene. Videre 
fremdrift er; Styret skal ta en diskusjon rundt temaet, skrive ned viktige 
punkter, så blir det en samling på Brekstad 16.-17. September. Der skal 
hele styret delta.  

Følgende hadde ordet: 

Ragnar Martin Opøien 

  Forslag til vedtak: 

 Styret tar orienteringen til etterretning. 
 

 
18/25 Medlemsutvikling 
 Sammendrag: 

Medlemsoversikt pr. seksjon 31. mars. Det har vært en økning på 29 
yrkesaktive medlemmer i mars. Økningen er i kirke, kultur og oppvekst, 
samferdsel og teknisk og kontor og administrasjon.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



 
Følgende hadde ordet: 
Ragnar Martin Opøien 
 
Forslag til vedtak: 
Styret tar orienteringen til etterretning. 

__________________________________________________________________________ 
 
19/25  Regnskap 
  Sammendrag: 

Kasserer går igjennom regnskap pr 28. februar 2025.  
   

Følgende hadde ordet: 
  Jan-Rune Erlandsen 
  Ragnar Martin Opøien 
         
  Forslag til vedtak: 

Styret tar orienteringen til etterretning. 
___________________________________________________________________________ 
 
20/25  Organisasjonsutvikling 
  Sammendrag: 
  På bakgrunn av vedtak i Landsstyret 16/23 pkt.2 legges denne saken frem for  

representantskapet. Fylkesstyret i Trøndelag har så langt fulgt opp 
landsstyrevedtaket i sak 72/23 og 24/24.  
Vedtak i landsstyret 16/23 pkt. 2: 
«Fylkeskretsene sammen med sine fagforeninger initierer en gjennomgang av 
fagforeninger og klubber for å vurdere strukturen mht. ressursbruk, jfr. 
funnene i Fafo-rapporten 2022.  

  
13.mars 2025 ble det orientert om veien videre i organisasjonsutviklingen i 
område 2. Presentasjonen som ble vist er sendt ut til alle styremedlemmene. 
Det skal legges opp til en bred diskusjon i fagforeningsstyret, om fordeler og 
ulemper. Fagforeningsstyrer i område 2 skal samles i september for videre 
arbeid med prosjektet.  
 
Følgende hadde ordet: 

  Ragnar Martin Opøien 
  Bitte Selnes 
         
  Forslag til vedtak: 

Styret tar orienteringen til etterretning. 
 
 
 
 
 
 



 
___________________________________________________________________________ 

 
21/25  Innkommende saker 
  Sammendrag: 

 
Sak 1: 
Søknad om støtte til deltagelse på Public 360brukerforum 2025. 
Det søkes om kr. 30000,- for tre personer fra Orkland kommune avd. arkiv og 
servicekontor.  
 
 Forslag til vedtak: 

  Styret innvilger inntil kr. 8000,- pr. deltaker, mot dokumenterte utgifter.  
 
  VEDTAK: 
  Forslag enstemmig vedtatt.  
 
 
  Sak 2: 

Søknad om støtte til deltagelse på Service- og tjenestekonferansen 2025. 
Det søkes om kr. 16000,- for deltagelse for to personer fra Orkland kommune 
adv. arkiv og servicekontor, i regi av Forum for offentlig service. Konferansen 
er i Bergen 5-7 november 2025 
 
Forslag til vedtak: 
Styret innvilger støtte til deltagelse på konferansen på inntil kr. 8000,- pr 
deltaker, mot dokumenterte utgifter. 

 
  VEDTAK: 
  Forslag enstemmig vedtatt.  
 

 
Sak 3: 
Søker om midler gjennom fagforbundet for å delta på Bjørnis seminaret i 
Trondheim den 5 til 6. juni. Seminaret har søkelys på brannvern rettet mot 
barn og unge. 
Deltakeravgift per stk er 3700kr. Totalt 7400kr. 
 
 Forslag til vedtak: 
Styret innvilger støtte på kr. 3700,- pr deltaker mot dokumenterte utgifter.  

 
  VEDTAK: 
  Forslag enstemmig vedtatt.  
 
 
 
 
 



 
___________________________________________________________________________ 
    
22/25  Fagforbundsukene 
  Sammendrag: 
  Rundskriv nr. 5/25 

Fagforbundet skal gjennomføre Fagforbundsukene i uke 25 og uke 48 i 2025. 
Det viktigste med Fagforbundsukene har siden oppstarten vært at 
Fagforbundet skal rekruttere yrkesaktive medlemmer for å øke tariffmakt. 
Hovedfokuset i fagforbundsukene 2025 er å øke Fagforbundets tariffmakt. 
Satsningsområdene under ukene er KS, NHO og Spekter helse. 

 
Fagforeningenes oppgaver:  
Fagforeningene er det viktigste organisasjonsleddet for å gjennomføre 
medlemsrettede aktiviteter, som arbeidsplassbesøk og godt klubbarbeid. 
Oversikten over hvor det er vervepotensiale er den viktigste delen av 
planleggingsfasen. 

 
Følgende hadde ordet: 

  Ragnar Martin Opøien 
         
  Forslag til vedtak: 

Styret setter ned en arbeidsgruppe på tre stykker som skal jobbe med 
planlegging og gjennomføring av Fagforbundsukene. Plan for gjennomføring 
presenteres på styremøte i juni. Forslag er Jan Arne Øberg, Nina Olsen og 
Bente Fagerli. De står fritt til å søke hjelp fra resten av styremedlemmene. 
 
VEDTAK: 
Forslag enstemmig vedtatt. 

___________________________________________________________________________ 
 
23/25  Godkjenning av protokoll 
  Sammendrag: 
  Gjennomgang av protokoll. 
 
  Forslag til vedtak: 
  Styret godkjenner protokoll som fremlagt. 
 
  VEDTAK: 
  Protokoll godkjent. 
 
 
Ida Marie Erlandsen 
Referent 


